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Referat af afd bestyrelsesmøde den 15. november, 2021 kl. 10.00 hos Tove 

Tilstede: 

Tove Pedersen, Claus G. Steffensen og Bente Kristensen 

 

 

Dagsorden 

 

Referat 

1) Godkendelse af referatet 
fra den 06.10.2021 
 

 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 

protokollen herefter.  

2) Orientering, siden sidst 
 

 

• 14. 10.  Kredsmøde i 6. kreds. Claus og Bente 
deltog. En politisk paneldebat omkring den 
almene boligsektor ifht til udviklingen i Midt- og 
Vestjylland. Boligpolitik: sikring af blandede og 
bæredygtige byer og boligområder. Fokus på 
almene boliger og lokalsamfundet.  
Video fra mødet findes her – Spot medlemmer fra 
din afdelingsbestyrelse! 
https://www.youtube.com/watch?v=NMFzcbwrtxs 
 

• 01.11 Den opdaterede velkomstbrochure blev delt 
ud til samtlige lejemål. 
 

• I anledning af afdelingens inspektørs runde dag, 
blev der af afd.bestyrelsens rådighedsbeløb 
indkøbt gave og afleveret til hende på dagen.  
 

• Herning Kommunes information om indsamling af 
tøj i anledning af projektet ”Tekstilsymbiose 
Herning” er blevet omdelt i vore postkasser.  
 

• Claus deltog i introduktionsmøde for nye 
medlemmer af afdelingsbestyrelsen i Fællesbo. 
Claus var forberedt og havde i forvejen læst 
meget af informationen på ”Min Side”. Så 
indholdet var ikke helt ukendt. Det var positivt at 
få lejlighed til at møde andre nye 
bestyrelsesmedlemmer. 

Antal indflytninger: 3 
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3) Helhedsplanen – status mv – 
herunder åbent hus 14C  

 

• Der er nu to midlertidige trapper til rådighed i 
forhold til den ene, der var før.  
 

• Opdateret tidsplan fremgår af det seneste 
nyhedsbrev.  
 

• Nye lamper monteret på de af husene, der har 
fået farvepudset.  
 

• I forbindelse med pudsningen af husene, sker det 
af og til at relæet slår fra og lægger dele af 
afdelingen hen i mørke.  
 

• Norlys reparerer indimellem overrevne rør og 
kabler.  
 

• 09.11 Åbent hus i 14C. Fremmøde: 3 beboere 
samt bestyrelsen mødte op for at se hvordan de 
nyrenoverede lejligheder kommer til at se ud. 
Det bliver så godt.  

Vi opfordrer som sædvanligt til selv at gå en runde 
indimellem for at kunne følge med i processen. Ellers 
kan man finde status på vores afdeling her: 
https://www.faellesbo.dk/om-faelles-fremtid/status-i-
din-afdeling/afd-231-anemonevej/ 

 

4) Velkomstbrochuren – 
oversættelse til engelsk 
 

Claus og Bente arbejder på sagen.  

5) ”juleforberedelser” 
 

Vi aftalte dato og tidspunkt for den traditionelle 
markering af julen for EF’erne og inspektøren 

 

6) Mødeaktivitet og tiltag – 
hvad skal vi.  
 

 

• Som noget nyt har vi besluttet at vi vil hilse nye 
beboere velkomne med en lille ting ved 
indflytning. Indtil gaven kan komme på budgettet 
i 2023 (forudsat afdelingsmødets godkendelse), 
bliver beløbet taget af afdelingsbestyrelsens 
rådighedsbeløb. Tiltaget starter januar 2022.  
 

• Planerne om et loppemarked er ikke glemt. Men 
grundet renovering og byggerod udsættes 
loppemarkedet igen.  
 

• Sommerfest bliver ikke afholdt i 2022.  
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• Kvartalsmøde for inspektør, afd. bestyrelse og 
ejendomsfunktionær er planlagt til den 31.1.2022 

 

7) Køkkenoversigt 
Aktivitetsskema 
 

 

• 16 køkkener mangler pt at blive udskiftet.  
 

• IW har lovet at aktivitetsskema udleveres i 
forbindelse med det planlagte kvartalsmøde 

 

 

8) Eventuelt Udhængsskabet:  det seneste nyhedsbrev - nr. 9 - er 
blevet hængt op 

 

9) Næste møde 31. 1 2022 kl. 9.00 

 

 

Aulum d. 31.1.  2022 

 

__________________________ 

 

__________________________ 

 

_________________________ 


